
   
 
 
 
 
 

 

REFERAT 
Skolebestyrelsen 
 
Tirsdag d. 25. februar 2020 
Kl. 19.00 – 21.00  
 

Mødedeltagere: 
Lars Ø. Katborg 
Tina Juul - afbud 
Kim Bryhl - afbud 
Helle Jørgensen - afbud 
Maria Renner Nehrkorn 
Janie Struck Iversen 
Malene Freund 
Anette Staub/AS 
Anna-Pia Højlund - afbud 
Søren Flebbe - afbud 
Helle J Lindahl Jensen/HL 
Lisa Thulesen Fjeldsted - afbud 
Elevrådets repræsentanter Rune og Frederikke – Kan gå ca. kl 20 

Andre inviterede: 
 
 
 

 
Dagsorden & referat 

Punkt Tid Indhold F
o
r
m

Referat 
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Godkendelse af 
referat og 
dagsorden 

 
A 

 
Dagsorden og referatet er godkendt. 
Punktet om principper på dagsordenen udsættes til næste gang.  
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Siden sidst – Nyt 
fra 
Ledelse 
Personale 

 
O 

 
Ledelse: 
- Vi har et historisk lavt sygefravær for personalet i hhv. december og januar, hvilket har stor værdi og betydning for  
  børn og skolen generelt.  



Elevrådet 
Kontaktforældre 
 

-Vi har arbejdet videre med vores værdiarbejde. Vi har udpindet den første værdi “Forpligtende fællesskaber”, som 
har fået underpunkterne; vi spiller hinanden gode, vi engagerer os i fællesskabet og vi rummer forskellighed. Alt 
sammen områder som skal indarbejdes og kunne aflæses på vores kultur. 
-Vi har haft en temadag på skolen om støj i skoledelen og snarligt også i SFO. Det tager udgangspunkt i både børn og   
voksne oplever støj i hverdagen forskellige steder, hvilket vi har haft oplæg, workshops og idegenerering på. Det er et 
område, som der arbejdes videre med løbende på skolen.  
- Vi er igang med planlægning af næste skoleår. Vi får en ny specialklasse på skolen og vi er i dialog med personalet 
  om hvordan vi skal strukturere det kommende år.  
- Vi har pt. 48 indskrevne elever til kommende skoleår. Der er stor opbakning til skolen i lokalområdet. 
- Ny chef for skolelederne i Haderslev Rasmus Graff er tiltrådt. 
- Vi har valgt at fortsætte med nationale tests på skolen, selvom et lovforslag gør det muligt at undlade testene dette 
skoleår 19/20.   
- På MED-møde har vi på skolen vedtaget et handlingskort i forhold til mødet med andre krænkende voksne. 
Skolebestyrelsen bakker op.  
 
Elevrådet: 
- Elevrådet har været til fælles elevrådsmøde i dag for børne/junior universer og for ungeuniverser. Et forslag kan 
  være at opstille en postkasse, hvor skolens elever kan putte spørgsmål og forslag i. Disse tages med til fælles  
  elevråd, så det kan bringes videre op i systemet. Postkassens formål er med fokus på trivsel. 
- Der har ikke været nogle lokale møder siden sidste skolebestyrelsesmøde. 
 
Kontaktforældre: 
- Malene følger op på positive forældrehenvendelser på facebook 
- Dejligt, hvis vi også kan få forældrehistorier med på vores facebook side. Der foregår rigtig mange gode  
  arrangementer i de forskellige klasser. Lars arbejder på en ide, som deles med skolebestyrelsen.    
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Gennemgang af 
den kommunale 
kvalitetsrapport  
Mulighed for 
høringssvar 
Bilag  

O 
- 
D 

 
Der er igangsat lokale periodevise indsatser på læseområdet. Dette for at løfte læsestandarden blandt elever på 
skolen.  
 
Efter gennemgang drøftes muligheden for at give høringssvar på den samlede rapport. Lars laver et udkast, som 
herefter sendes.  
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Skolens principper 
til godkendelse  
-Klassedannelse 
-Samarbejde 
 skole og 

B  
Udsættes til næste skolebestyrelsesmøde. 



 forældre 
 
Bilag er sendt ud 
tidligere 
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Værdiregelsæt og 
forældreinvolvering 
– Hvor langt er vi? 
   

D  
Skolebestyrelsen har arbejdet ind i alle fire værdiområder under vores vision. Dette præsenteres for forældrerødderne.  
 
Jannie indkalder til et møde med skolebestyrelsen og forældrerødderne til den 15.april klokken 19:00.  
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Forslag til 
timefordelingsplan 

O 
- 
D 

 
Planen gennemgås for det kommende skoleår. Det nye er håndværk og design på 3.årgang næste år, og en ekstra 
tysktime på 5.årgang.  
 
Der er en lille ændring i vores ringetidssæt, som betyder at den sidste pause forlænges fra 10 minutter til femten 
minutter. De ældste elever får således først fri fra skole klokken 14:30.  
 
Skolebestyrelsen godkender både timefordelingsplanen og det nye ringetidssæt for næste skoleår, samt den fortsatte 
nedsatte skoledag på junioruniverset med to lektioner. 
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Økonomi – budget 
2020 
 

O 
- 
D 

 
Pt. ser økonomien fornuftig ud. Vi skal til at planlægge videre budget for kommende år. 
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Evt. 

 
D 

 
Valg til skolebestyrelsen senest 1.april. Valgbestyrelsen består af formand Lars Katborg og skoleleder Anette Staub. 
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Evaluering af 
dagens møde 
 

D  
Fint møde. 

 
Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
● Lukkedage i SFO til kommende skoleår 
● Principper fra dagens møde 

 
D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 

 


